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Z A P I S N I K 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne  

20. aprila 2023, s pričetkom ob 17. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite 

v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 21 od 

skupno 21 članic in članov občinskega sveta.  

Na seji je bilo tako navzočih vseh 21 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 

BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 

GJÜREČ, Katarina HAFNER, Ivan KAJDIČ, Branko KOCBEK, dr. Polona KRALJ, Tomaž 

MUNDA, Miroslav NJIVAR, Slavko RAJŠP, Nina Elise REITER, David ROŠKAR Anton 

(Zvone) ROŽMAN, Marko ŠAJNOVIČ, Karmen ZORKO VUKAN, Franc ŽIŽEK (Jež), Srečko 

ŽIŽEK, mag. Marjan ŽULA. 

Ostali navzoči na seji: 

− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 

− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Darko FRAS, Dominika FRAS, Aleksandra 

PINTARIČ ZAMUDA, Simona PELCL; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje.  

Javno objavljeno in vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred 

pričetkom seje na mize razdeljeno naslednje dodatno gradivo:  

− k tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in 

pobude članic in članov občinskega sveta (kot objavljeno na spletni strani občine, dne 

20.4.2023; 

• drugi del odgovorov na vprašanja in pobude 2. redne seje;  

• odgovori na vprašanja in pobude prejeta v času med 2. in 3. redno sejo 

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 

• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej 

a) Obravnava in sprejem zapisnika 2. redne seje občinskega sveta z dne 25. 1. 2023 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 2. redne seje občinskega sveta z dne 25. 1. 2023 ter povabila 

navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 
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člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 17 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta 

Občine Gornja Radgona, z dne 25. 1. 2023 v predloženi vsebini. 

 

b) Obravnava in sprejem zapisnika 1. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 29. 3. 

2023 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 1. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 29. 3. 2023  

ter povabila navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 18 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta 

Občine Gornja Radgona, z dne 29. 3. 2023 v predloženi vsebini. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 3 . redne seje. Povedala 

je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, javno 

objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Na dan seje, 20. 4. 2023, 

je bilo javno objavljeno še dodatno gradivo, katerega je v nadaljevanju naštela.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in povabila navzoče k razpravi o celotnem 

predlogu dnevnega reda.  

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in v nadaljevanju dala na glasovanje 

celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so soglasno (21 navzočih, od tega 

21 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej: 

a) Obravnava in sprejem zapisnika 2. redne seje občinskega sveta z dne 25. 1. 2023 

b) Obravnava in sprejem zapisnika 1. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 29. 3. 2023 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 

5. Odlok o Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022 (skrajšani 

postopek)  

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v Občini 

Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

7. Program dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 

2023  

8. Seznanitev s predvideno reorganizacijo upravnih enot v državi  

9. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 
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K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   

pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je seznanila, da so bili na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana 

na 2. redni seji občinskega sveta, pripravljeni vsi odgovori in so bili v pisni obliki objavljeni v dveh 

delih na spletni strani občine dne 2. 3. in na dan te seje, 20. 4. 2023, in sicer skupno: 

− odgovori na tri vprašanja, ki jih je postavil član občinskega sveta Miroslav NJIVAR;  

− odgovora na dve pobudi, ki ju je podal član občinskega sveta Tomaž MUNDA;  

− odgovora na dve pobudi, ki ju je podal član občinskega sveta Branko KOCBEK;  

− odgovori na dve vprašanji in eno pobudo, ki jih je podal član občinskega sveta Franc 

FARTEK, mag.;  

− odgovor na vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Srečko ŽIŽEK.  

Na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, katera so bila prejeta v času med dvema 

rednima sejama občinskega sveta (torej med 2. in 3. redno sejo), je bil pripravljen in na dan te seje 

20. 4. 2023 na spletni strani občine objavljen:  

− odgovor na pobudo, ki jo je dne 21. 3. 2023 na občino poslal član občinskega sveta Branko 

KOCBEK.  

 

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  

 

Mag. Marjan ŽULA, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO:   
 

»Poslanska skupina Gibanje svoboda smo prejeli pismo, glede parkirišč za paciente zdravstvenega 

doma Gornja Radgona, ki jo bom prebral.  

Vsebina pisma:  

"Pred šestimi, sedmimi leti smo se začeli ukvarjati z reševanjem problematike parkiranja ob našem 

zdravstvenem domu. Izvedeli smo, da je lastnik nepozidane parcele med Zdravstvenim domom in 

bivšim Projekt Investom v stečajnem postopku. Stečajni upravitelj mi je povedal, da bo parcela 

sigurno šla v prodajo v sklopu stečajne mase. Pravočasno smo izvedeli pred približno tremi leti, da 

je parcela preko sodišča na prodaj. Ves ta čas sem bil v dogovoru s takratnim županom g. 

Stanislavom Rojkom, da Občina to parcelo mora kupiti, ker je to edina rešitev problema parkiranja 

za paciente Zdravstvenega doma Gornja Radgona. Občina Gornja Radgona je tako parcelo št. 696 

k.o. Gornja Radgona tudi kupila. V dogovoru z županom g. Stanislavom Rojkom smo dobili ustno 

zagotovilo, da bo del te parcele namenjen odprodaji kot zazidljive parcele za individualno gradnjo, 

približno polovica parcele pa je namenjena za ureditev parkirnih prostorov. To je edina možnost, 

da se tako vsaj delno reši problem parkiranja za paciente, ki prihajajo v zdravstveni dom. Veliko 

pacientov namreč parkira na prilagojenem parkirišču lekarne Špringer, ki je v privatni lasti in 

večinoma tudi popolnoma zasedeno. Tudi parkirišče ob pošti in sejmišču predstavlja za težje 

pokretne in obolele paciente ter mamice z otroki večji problem. Na tej poti je potrebno prečkati 

železniško progo in glavno cesto skozi Gornjo Radgono, ki je zelo prometna. V primeru prodaje te 

parcele, bi tako odpadla še zadnja možnost rešitve problema parkiranja. Vsled vsega navedenega 

se zelo težko pomirimo z dejstvom, da je sedaj tudi ta del parcele namenjen odprodaji za 

individualno gradnjo.  

V dogovoru z občinami ustanoviteljicami planiramo urediti tudi nove prostore laboratorija, ki bi 

bili v pritličju zdravstvenega doma na strani do potoka. S tem bi izboljšali dostopnost pacientom, 

saj bi se novi prostori nahajali v neposredni bližini tega parkirišča.  

Radi bi predvsem poudarili, da druge rešitve oz. drugega prostora za namen parkiranja pacientov 

ob zdravstvenem domu ni.  

V upanju na razumevanje naše problematike, vas prosimo, da nas v tej zadevi podprete in pomagate 

v dobro naših pacientov (imamo več kot 20.000 uporabnikov zdravstvenih storitev).  

S spoštovanjem in lepimi pozdravi, direktor Joža Primožič, dr.med.spec."« 
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Županja je podala ustni odgovor. Ker gre za naš občinski skupni zavod meni, da je za takšna 

vprašanja prav, da se jih raztolmači tudi s kolegi župani občin soustanoviteljic. Povedala je, da bo 

podan tudi pisni odgovor. 

 

Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta, se je najprej v imenu stanovalcev Vrečove ulice 

zahvalil občinski upravi za postavljeno ogledalo na Partizanski cesti in s tem zagotovljeno njihovo 

večjo varnost vključevanja na Partizansko cesto, v nadaljevanju pa je postavil naslednji dve 

POBUDI: 
 

1. »Stanovalci bloka na Partizanski cesti 36 prosijo, da se tudi pred njihovim blokom postavi 

prometni znak prepovedano parkiranje, razen za stanovalce Partizanska 36. Tako imajo urejeno 

tudi stanovalci bloka na Partizanski 30. Poleg bloka je Party bar, pa tudi sam dobro vem, kako 

je v času sejmov, ker sem bil petindvajset let stanovalec v tem bloku.«  

2. »Stanovalci Noričkega Vrha od hišne številke 50a do hišne številke 36, si želijo, da bi končno 

dobili cestno razsvetljavo, za katero prosijo že nekaj let. Cesta je ozka brez pločnika in zelo 

nevarna, kar precej prometna. Saj so tudi oni občani Občine Gornja Radgona. Da se namestijo 

vsaj tri solarne svetilke na obstoječo omrežje, to ne bi smelo predstavljati nobenih finančnih 

problemov. Hvala za razumevanje.«  
 

 

Katarina HAFNER, članica občinskega sveta, se je najprej županji in podžupanu zahvalila za 

obisk v Podgradu, 1. 4. 2023 pred začetkom čistilne akcije, v nadaljevanju pa je podala eno 

POBUDO in postavila eno VPRAŠANJE: 
 

Pobuda:  

»Že ob obisku sta lahko (županja in podžupan) sama slišala, kaj že tako dolgo muči nas krajane 

Podgrada, in sicer pločnik in razsvetljava za zgornji del Podgrada, torej od križišča pa do Lutverc, 

cesta proti Apačam. Tukaj imam kar nekaj zapisov iz zborov krajanov, ki so že iz leta 2008 ter 

potem naprej) iz katerih je razvidno, da smo že takrat dajali pobude za izgradnjo pločnika in 

predstavili ogroženost naših krajanov, predvsem otrok na poti do avtobusne postaje. V vseh teh 

letih pa je seveda ogroženost še večja ker se je promet zelo povečal, mi pa nimamo varne poti do 

avtobusne postaje.   

Tukaj imam tudi nekaj odgovorov s strani občine iz leta 2014 in 2015. Iz teh zapisov je razvidno, 

da se je v letu 2015 predvidevala priprava projektne dokumentacije in nato odgovor občine iz leta 

2017, da je projektna dokumentacija izvedbeni načrt za izgradnjo pločnika izdelana in da bo 

izvedba uvrščena v proračun za leto 2018. Seveda se to ni zgodilo in je bila v letu 2019 ponovno 

dana pobuda.  

Zato Podgrajčani končno res pričakujemo, da se poskrbi za našo varnost in da se izvedba tega 

pločnika in razsvetljave uvrsti v občinski proračun čimprej v tem mandatu in se projekt realizira.  

Prilagam omenjene zapisnike in odgovore, ki se nanašajo na ta pločnik.« 
 

Vprašanje:  

»Občanko zanima, ali občina planira gradnjo oziroma izdelavo žarne stene na pokopališču v Gornji 

Radgoni?« 
 

Ga. Hafner je pobudo in vprašanje podala tudi pisno.  
 

 

Županja je podala ustni odgovor na pobudo ge. Hafner v zvezi z javno razsvetljavo. Potrdila je, da 

so ob obisku Podgrajčani to že leta perečo zadevo iznesli, da je bilo nekaj aktivnosti že izvedenih, 

zmeraj pa so bile rešitve omejene zaradi finančnih sredstev. Povedala je, da bo pobuda proučena in 

podan pisni odgovor.  

 

Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, je podal tri POBUDE: 
 

1. »Dajem pobudo, da se spremeni poslovnik, da na politično koordinacijo, katero kot županja 

sklicuješ, lahko pridejo samo člani občinskega sveta oziroma, če kdo pride, ki ni (član/članica) 
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se morajo vsi ostali s tem vsaj strinjati. Ker ta politična koordinacija mora biti, se dejansko 

pogovarjamo o tem, najbolj vsi ti, ki smo tukaj. Vem, da je za to potrebna 2/3 večina, ampak 

mislim, da bomo sposobni to skupaj spraviti in bi bilo dobro prevetriti poslovnik, kaj se tega 

tiče.« 

2. »Malo sem bil zadnjič negativno presenečen, da ima eno društvo (ne bom govoril poimensko), 

katero dobiva tudi sredstva iz proračuna, novo izvoljenega predsednika, ki toži občino. Mislim, 

da to ravno ni najbolj »humano« (higienično). Društvo, katero dobiva finančna sredstva iz 

občine si je izvolilo predsednika kateri toži občino. Ne moremo kaj dosti narediti, vseeno pa se 

mi to ne zdi pošteno, da se takšne stvari dogajajo.«  

3. »V imenu Kultprotur-ja smo dobili (člani sveta zavoda) predlog direktorice, da naj dam pobudo, 

da vabi vse člane občinskega sveta, da spoznamo muzej Špital in grad Negova. Namen je 

seznanitev z vsebino in bogato dediščino, katere morda marsikdo niti ne pozna. Predlagam, da 

občinska uprava dogovori termin z direktorico Tatjano, ga posreduje članom občinskega sveta, 

in se za nas člane občinskega sveta naredi ogled Špitala in tudi gradu Negova.«  
 

Županja je odgovorila, da bodo na vse podane pobude g. Munde podani pisni odgovori, povedala 

je, da je tematika prve pobude vezana na Statutarno komisijo in ji bo posredovana, da se ji zdi 

dilema iznesena v drugi pobudi, na mestu in se bo potrebno do teh zadev opredeliti, pridružila pa 

se je tudi pobudi za ogled Špitala in gradu Negova, ter dodala njen predlog, da se ob tem ogleda 

tudi grad v Gornji Radgoni.  

 

Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, je postavil dve VPRAŠANJI  in podal štiri 

POBUDE.  
 

DOPOLNILNO VPRAŠANJE:  

»Z odgovorom na moje eno vprašanje iz prejšnje seje, nisem zadovoljen. Govorim o aneksu, ki je 

bil podpisan zadnji dan županovanja prejšnjega župana za obrtno cono. Ne zdi se mi dovolj niti 

obrazložen, niti korekten, zdi se mi zelo zelo sumljiv in še kaj bi dodal. V današnjem poslovnem 

svetu, vsi ki hočejo imeti aneks, sploh pa v gradbeništvu in še kje drugje, morajo zadeve na nekaj 

listih utemeljeno obrazložiti, zagovarjati, dokazovati in tako naprej. Pri nas je pa bila nekaj dni 

pred koncem županovanja prejšnjega župana podana vloga od gradbenika na pol strani napisana, 

da je bilo slabo vreme, da so se materiali podražili ... Šlo je za več kot za 400.000 eur in na zadnji 

dan županovanja je bivši župan podpisal aneks v tej vrednosti. Meni se zdi zadeva precej sumljiva 

in nekorektna. Prosim, da se na to vprašanje … ne vem, ali naj se naredi neka revizija tega aneksa, 

naj se zadeve pogledajo. Gospod Subašič je v odgovoru tudi napisal, da se je z vsem strinjal 

nadzorni. Mogoče bi nekdo moral malo nadzornika po zdravju povprašati. Da župan zadnji dan 

podpiše aneks za 400.000 eur … oprostite no. Upam, da bo podan še malo bolj konkreten in 

obširnejši odgovor.« 
 

Vprašanje:  

»Zakaj je bila ena zadnjih sej iz prejšnje sestave zaprta za javnost? To me namreč ljudje sprašujejo, 

zakaj ni bilo nič javno. Ko se je govorilo o nakupu vojašnice.« 
 

Pobude:  

1. »Najprej se zahvaljujem občinski upravi oz. vsem, ki so organizirali izobraževanje. Kar precej 

novih svetnikov nas je bilo soudeleženih na tem izobraževanju na MO Murska Sobota v zvezi 

s proračunom in delovanjem občinskih svetov. Izjemno vesel sem tega izobraževanja, veliko  

sem se naučil. Na tem izobraževanju je bilo najmanj petkrat s strani predstavnikov ministrstva 

za javno upravo, poudarjeno, da so občinski svetniki - to navezujem na sklic naše dopisne seje, 

ko se je glasovalo o začasnem financiranju in v petih dneh nekaj svetnikov ni glasovalo – ti 

predstavniki ministrstva so velikokrat poudarili, da ste občinski svetniki zato izvoljeni, da 

odločate, ali za ali proti, ne pa se vzdržati. Dajem pobudo, spoštovane kolegice in kolegi, dajmo 

odločati. Pet dni je bilo časa na dopisni seji, pa eni sploh niso nič glasovali.«  

2. »Na prejšnji seji sem dal pobudo za postavitev mobilnega lokala. Direktor (občinske uprave) 

mi je včeraj poslal mail, da se tam nekaj že dogaja, da bo hitro šel razpis ven. Želim samo 
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spodbuditi zadevo, ker bodo temperature kmalu čez 30 stopinj. Na razpis bo kar nekaj prijav, 

ljudje se bodo sigurno prijavljali in bi bilo dobro, da bi ta zadeva hitro stekla.«  

3. »Ne vem koliko občinskih svetnikov, ampak jaz sem zadnji čas sodeležen skoraj tedensko zelo 

obširnih mailov z veliko prilogami gospe iz podjetja Pramag. Ne vem, če to vsi dobivate ali 

samo neki posamezniki. Vidim, da je v mail listi kar nekaj ljudi navedenih. Priloge pa so 

naslovljene na občinski svet. Če vam čist iskreno priznam, časa, da bi to vse prebiral nimam, 

tega je veliko, naučil pa sem se v življenju tega, da ima vsaka medalja dve strani. Ta gospa ves 

čas piše in prosi, da se naj na občinskem svetu o zadevi govori. Predlagam občinskemu svetu, 

da bi se kaj o tem reklo, da bi se mogoče neka točka dala na eno izmed prihodnjih sej občinskega 

sveta. Če bodo pa občinski svetniki menili, da to ni tema za našo sejo, se bo tako izglasovalo 

in ne bo obravnavano. Teh mailov in vsebin je nastalo ogromno in ne vem, kdo se lahko skozi 

to sploh prebija.«  

4. »Teži me naslednja zadeva, ki se mi osebno zdi zelo pomembna. Je tudi lokalnega nivoja. 

Izkazalo se pa bo, kakšen občinski svet imamo, kako deluje in kako razmišlja. Ste slučajno 

gledali intervju z gospodom Jožetom Dežmanom, dva tri tedne nazaj? Sam sem takrat zasledil 

podatek, da je v naši državi obeležij NOB nekaj malo manj kot 3.000. Obeležij vojne za 

samostojno Slovenijo pa v celi državi šest. Predlagal bi občinskemu svetu, občini in županji … 

dajmo biti med prvimi in dajmo neki trg, neko ulico, park, karkoli, dajmo biti med prvimi in 

dajmo nekaj poimenovat po teh zgodovinskih trenutkih za našo državo. Mislim, da so bili zelo 

pomembni. Zadnje čase in tedne se soočamo s totalno demontažo vsega tistega kar se je 

dogajalo leta 1990, verjetno vas tudi tukaj sedi nekaj vojnih veteranov, ampak vse skupaj kar 

se sedaj dogaja v zvezi z osamosvojitvijo, z muzejem in z vsemi ostalimi zadevami, je totalna 

demontaža. Dajem pobudo, da bodimo eni izmed prvih oziroma eni izmed prvih občin v tej 

državi, ki bomo pa neko obeležje dali, imamo trg NOB, imamo Partizansko ulico, vse živo 

imamo, nekaj več kot 3.000 tovrstnih obeležij je po celi državi. Obeležij vojne za Slovenijo, 

obeležij osamosvojitvenega procesa je pa v celi državi šest. Sramota. Dajem pobudo 

občinskemu svetu oz. občini, da nekaj najdemo. Ali park ali ulico, ali neki trg. Ne vem, ali nas 

je Slovence res sram, da smo v Sloveniji.«  
 
 

Županje je odgovorila, da bodo na vsa vprašanja in pobude g. Farteka podani pisni odgovori, saj 

zahtevajo proučitev določenih vsebin.  

 

David ROŠKAR, član občinskega sveta, je podal naslednjih pet POBUD: 
 

1. »Kot dolgoletni predsednik Statutarne komisije, protestiram. Kajti pri tej točki so vprašanja, 

pobude in pohvale. Moj predhodnik je, vsaj na začetku, grobo kršil poslovnik občinskega sveta, 

ko vas je prepričeval, kaj je v Industrijski coni narobe. Če ima gospod Fartek dokaze, imamo 

organe pregona, gospod Fartek obrnite se na organe pregona. Pri tej točki, spoštovane članice 

in člani, se držimo dnevnega reda in točke. Pobude, vprašanja in pohvale. Vsi ste na ustanovni 

seji prejeli poslovnik in statut občine. Že dolgo ni več v tem poslovniku termina »občinski 

svetniki« in »svetnice«. Smo člani in članice občinskega sveta. Prosim, da poslovnik in statut 

preberete in se ju poskušate držati. Mi tukaj, člani občinskega sveta, smo vzor našim občankam 

in občanom.«  

2. »Slišali smo kolega – Tomaža Mundo, dal je pobudo za spremembo poslovnika. Z njo se 

strinjam. Navada je bila, da smo imeli ustanovne seje komisij in odborov občinskega sveta. 

Imeli smo ustanovno sejo občinskega sveta. Sem član statutarno pravne komisije in ta komisija 

še sploh ni imela ustanovne seje. Na teh ustanovnih sejah, so se potrdili predsedniki in 

namestniki predsednikov. Zanima me, ali se je slučajno v tem času kaj, spremenilo.«  

3. »Pozivam občinski svet, županjo in vse, ki ste pristojni pri oblikovanju osnutka proračuna, da 

nemudoma pristopimo k pripravi proračuna. Imamo preko štirideset društev, ki se izključno 

financirajo s pomočjo našega proračuna. In če pogledamo samo tematiko sprejema proračuna, 

ali bomo mi do meseca julija sploh imeli proračun sprejeti? Kako pa bodo potem naša društva, 

nekatera delujejo odlično, delovala oziroma si pripravila projekte? Verjetno ne boste rekli, naj 

si jih pozimi pripravljajo.«  
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4. »Verjamem, da vas je že veliko hodilo po stopnicah, ki vodijo k cerkvi (Sv. Petra) in objektu, 

kjer so naša društva. Poglejte stopnice kakšne so. Dajem pobudo, da si pristojne službe te 

stopnice pogledajo. V večernih časih so te stopnice izredno nevarne. Če se bo kaj zgodilo … 

vem, da so stopnice last štirih občin soustanoviteljic (Gornja Radgona, Sv. Jurij ob Ščavnici, 

Radenci in Apače), da se poiščejo minimalna finančna sredstva, da te stopnice spravimo v 

stanje, da ne bodo nevarne za naše otroke, ne za naše starejše občane in občanke.« 

5. »Slišali smo nekaj že o Industrijski coni Mele. Pozivam pristojne službe … položili smo grobi 

asfalt. Lepo in prav. Nismo pa naredili nobenih priključkov na stari asfalt. Imamo stopnice 5 

cm visoke in predstavljajte si v tem poletnem času, ko se bodo vozili naši najmlajši s kolesi, da 

kdo na teh stopnicah pade, povsem upravičeno lahko toži občino in tožbo bo tudi dobil. 

Pozivam urgentno, da naj podjetje Weindorfer d.o.o. naredi priključke na stari asfalt. Se pravi, 

en del asfalta, da ne bo to, ko se že z avtom peljemo, da to poka, kaj šele, da se kdo s kolesom 

ali motorjem pelje. Ker bodo poškodbe.«  
 

Županja je g. Roškarju ustno odgovorila, da bo Statutarna komisija sklicana v kratkem, sedaj ima 

za obravnavo nekaj gradiva, da je osnutek proračuna v pripravi, v mesecu maju bo seja z obravnavo 

proračuna – prva obravnava, vendar je opozorila, da bo to zgolj in samo takšen proračun, kjer bomo 

lahko zagotavljali izvajanje le zakonsko določenih nalog. Strinjala se je s predlogom, da se ureditev 

stopnic pri cerkvi in stikanje grobega asfalta s starim asfaltom poskuša umestiti v pripravo 

proračuna. Pojasnila je še, da imajo društva (s kategoriziranimi športniki npr.) zagotovljeno 

predčasno financiranje in delujejo nemoteno, zagotovo pa je potrebno proračun čimprej sprejeti, 

da se življenje v vsej društveni sferi začne vrteti normalno.  

 

Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 
 

»Občan me je opozoril in prosil, da predlagam, da občinska uprava prouči možnosti, da se postavita 

dve klopi na stari avtobusni postaji – prvotni naši avtobusni postaji. Obrazložitev je takšna, da tudi 

tam marsikateri starejši hodijo k optiku in koristijo storitve drugih podjetnikov in je včasih potrebno 

tudi čakati in bi bilo prav, da bi bile vsaj dve klopi, tako kot je to bilo prej.«  
 

Županja je na pobudo g. Kocbeka odgovorila ustno in pojasnila, da je v tej zvezi bila izražena 

dilema že v občinski upravi in da bodo odstranjene klopi ponovno nameščene.  

 

Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je županja zaključila to točko in povedala, da bodo na večino 

postavljenih vprašanj in podanih pobud podani tudi pisni odgovori.  

K tč. 5: Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022 

(skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev k tej točki je podala županja. Daljšo obrazložitev k tej točki je podala 

Dominika FRAS, vodja oddelka in glavna računovodkinja v občinski upravi.  

Mag. Marjan ŽULA je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o Zaključnem računu 

proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022 – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami in prilogami.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022 – skrajšani postopek 

in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami 

in prilogami.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 
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turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022 - skrajšani postopek in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami in 

prilogami.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Odloka o 

Zaključnem računu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022 – skrajšani postopek in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi bilancami in 

prilogami.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so Franc FARTEK, mag., David ROŠKAR in Miran DOKL.  

Dominika FRAS in Vladimir MAUKO sta podala odgovore na izneseno v razpravi.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 19  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o zaključnem računu 

proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2022 (skrajšani postopek), z vsemi bilancami in 

prilogami. 

K tč. 6: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o sofinanciranju letnega programa 

športa v Občini Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Aleksandra PINTARIČ ZAMUDA, višja svetovalka v občinski 

upravi.  

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Gornja Radgona – skrajšani postopek in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljal je David ROŠKAR (podprl sprejem odloka).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od tega 21 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 20 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Gornja Radgona 

(skrajšani postopek). 

K tč. 7: Program dela Občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona v letu 2023   

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 
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Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave.  

Mag. Marjan ŽULA je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske uprave 

vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2023 in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe se je seznanil s 

sprejetim Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona v letu 2023 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem se je seznanil s sprejetim 

Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2023 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s sprejetim 

Programom dela Občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2023 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (21 navzočih, od 

tega 21 ZA) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 21 

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske 

uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2023.  

K tč. 8: Seznanitev s predvideno reorganizacijo upravnih enot v državi 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave.  

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljal je David ROŠKAR.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (20 navzočih, od tega 20 ZA) 

sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 22 

Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil z informacijo o predvideni 

reorganizaciji upravnih enot v državi. 

K tč. 9: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvijala med 

prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 

− pripravah na organizacijo znanstvenega simpozija ob 150 letnici smrti Petra Dajnka, ki bo 9. 

junija 2023 v muzeju Špital;  
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− aktivnostih vezanih na projekt Nadgradnja vodovodnega sistema C – 2. faza z apelom 

občanom, da z razumevanjem omogočijo nemoteno izvajanje del;  

− odprtih pravdnih zadevah in sodnih postopkih, ki potekajo v sodnih mlinih že veliko let in 

terjajo veliko energije in časa; prav je, da so občani s tem seznanjeni, podrobnosti bodo 

objavljene v prihajajočem Glasilu Občine Gornja Radgona; 

− sodelovanju z župani sosednjih občin v vsebinah, ki se tičejo skupnih zavodov, javnih podjetij, 

šol, pomurske razvojne regije in pri tem izpostavila sodelovanje z županom Bad Radkersburga 

v okviru ustanavljanja evropskega združenja za teritorialno sodelovanje, ogled primera dobre 

prakse takšnega povezovanja v Novi Gorici; 

− srečanjih in pogovorih z ministri, vse v smeri razreševanja številnih zadev naše lokalne 

skupnosti; 

− aktivnostih glede prenosa zemljišč na občino in odkupa objekta ob železniški progi v zvezi z 

ureditvijo avtobusne postaje v Gornji Radgoni;  

− volitvah v organe lokalne akcijske skupine Prlekija in številnem zastopstvu predstavnikov 

Občine Gornja Radgona v tej skupini (LAS-Prlekija);  

− aktivni in številni društveni sferi, občnih zborih, prireditvah in individualnih pogovorih s 

predstavniki društev;  

− izvedenem dobrodelnem pohodu z Rdečimi baloni v Gornji Radgoni;  

− izvedeni občinski čistilni akciji po vseh krajevnih skupnostih naše občine, na kateri je bilo 

pobrano še vedno preveč smeti;  

− izjemnih dosežkih s tekmovanj na glasbenem področju naših učencev obeh glasbenih šol, 

uspehih športnih društev in pomenu vzgoje mladih v duhu medsebojnega sodelovanja, 

spoštovanja in zdrave tekmovalnosti;  

− pomenu obveščanja javnosti o aktivnostih v naši občini, opravljanju vseh nalog v okviru ustave 

zakonov in sprejetih odločitev občinskega sveta;  

− bližajočem se tradicionalnem kresovanju na TŠC Trate v Gornji Radgoni.  

 

S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 

članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 

19.06 uri zaključila 3. redno sejo občinskega sveta. 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 

 


